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Media Animation (non profit organization) is a media education 

resource center and lifelong learning organization for the Belgian 

French-speaking Community (Brussels Wallonia Federation). It is 

recognized and subsidized by the Ministry of education and Ministry 

of culture. The center is specialized for implementing research, 

information, training and educational resources for teachers, social 

workers, adults and professionals in educational sector. Media Animation coordinates and 

participates in different EC funded project in the fields of media literacy, cultural diversity, 

citizenship  and non-discrimination. Media Animation works actively to create and animate a 

European network for media literacy - www.euromedialiteracy.eu / Média Animation  est un 

centre de ressources (sans buts lucratifs) en éducation aux medias pour la communauté 

francophone de Belgique (Fédération Wallonie-Bruxelles). Il est reconnu et subsidié par les 

ministères de l’enseignement et de la culture. Le centre est spécialisé dans les domaines de la 

recherche appliquée, de la formation, de l’information et des ressources éducatives à 

destination des enseignants, adultes, travailleurs sociaux et professionnels de l’éducation. 

Media Animation coordonne et participe  à différents projets européens dans les domaines de 

l’éducation aux médias, de la diversité culturelle, de la citoyenneté et de la non-discrimination. 

Le centre anime activement le réseau européen pour l’éducation aux médias - 

www.euromedialiteracy.eu 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Patrick VERNIERS is international department director of Media Animation (resource centre for 

Media Education and lifelong learning centre). Vice-president of the governmental higher 

board for Media Education of the Brussels Wallonia Federation (Belgium). He is expert for the 

Council of Europe and for the European Commission. Senior Lecturer for the communication 

school of UCL (Catholic University of Louvain-la-neuve) and invited Professor at IHECS (Higher 

School for Social Communication) in Brussels. He is coordinator of different European projects 

in the field of media education / Patrick Verniers est directeur des relations internationales de 

Media Animation asbl (association d’éducation permanente et centre de ressources en 

éducation aux médias). Il est également vice-président du Conseil 

Supérieur de l’éducation aux médias de la Fédération Wallonie-

Bruxelles. Expert auprès de la Commission Européenne et du Conseil 

de l’Europe, il a initié et coordonné plusieurs programmes européens 

en matière d’éducation aux médias.  Patrick Verniers est maître de 

conférence invité à l’école de communication de l’Université Catholique 

de Louvain-la-neuve (Belgique) et professeur Invité à L’IHECS (Institut 

des Hautes études en communication sociale, Bruxelles).  
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